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De Rouwe: miljoenen voor
Afsluitdijkkunst unicum

Leeuwarden |Het gebeurt zelden dat
Den Haag vele miljoenen wil uittrek-
ken voor een cultuurproject in Frys-
lân. Dat zei gedeputeerde Sander de
Rouwe (CDA) gistermiddag bij de be-
spreking van het voorstel om vijf ton
bij te dragenaanhet toekomstigeme-
gaproject van kunstenaar Daan Roo-
segaarde op de Afsluitdijk.

De bijdrage van de provincie
vormt een klein deel van het project,
dat in totaal dertien miljoen euro
moet kosten. Verschillende Statenle-
denwaren kritisch op die provinciale
bijdrage. Avine Fokkens (VVD) zei dat
de Afsluitdijk niet in een ‘kermis’
moet veranderen en ook Max Aarde-
ma (PVV) was niet enthousiast.

De Rouwe zei dat de provincie in
de gaten zal houden hoe het geld
wordt besteed. Volgens hem is het
erg bijzonder dat het rijk een derma-
te groot bedrag uittrekt voor zo’n
project.

In de nieuwe kadernota, die giste-

• Gedeputeerde verdedigt
bijdrage provincie van vijf ton

renwerd besproken, doet het provin-
ciebestuur voorstellen voor uitgaven
van in totaal veertien miljoen euro.
Met dat geld worden projecten uitge-
voerd als het baggeren van het Van
Harinxmakanaal tussen Leeuwarden
en de Fonejachtbrug bij Sumar, het
herstellen van houtwallen en elzen-
singels en een uitgebreid onderzoek
naar de haalbaarheid van het project
Holwerd aan Zee.

Op die voorstellen kwam weinig
kritiek van Statenleden. Een groot
deel van de oppositiepartijen vond
dat het provinciebestuur in de kader-
nota een duidelijke toekomstvisie
had moeten opnemen. D66’er Mark
de Roo zei bijvoorbeeld dat hij een
,,integraal beeld” had verwacht van
het beleid van de provincie. ,,Het zijn
enkel voorstellen voor klein onder-
houd.”

DeRoowees eropdat niets is opge-
nomen over bijvoorbeeld het cul-
tuurbeleid. Ookmist hij een visie van
de provincie op de invulling van leeg-
staande panden. ,,Het enige blijven-
de effect is de teleurstelling dat er
niets te lezen valt.” Wiebo de Vries
(ChristenUnie) sloot zich daarbij aan.

,,Scherpe keuzes blijven achterwe-
ge.”

Gedeputeerde De Rouwe zei dat
dat laatste ook niet de bedoelingwas.
Het provinciebestuur werkt aan de
uitvoering van het coalitieakkoord,
aldus de gedeputeerde. ,,En we ko-
men nu met een aantal wijzigings-
voorstellen.”

PvdA-Statenlid Remco vanMaurik
vroeg zich af in hoeverre het plan
nieuw is, ommeer in te zetten op het
binnenhalen van subsidies van het
rijk en van Europa. ,,Zo lang ik in Pro-
vinciale Staten zit, krijgt deprovincie
al geld uit Brussel.” De Rouwe zei dat
het binnenhalen van subsidies wel
degelijk beter kan. ,,Een ambtenaar
zei dat hij tien jaar geleden bezig was
met het binnenhalen van geld uit
Brussel, maar dat hij hier nu zit om
geld uit te geven.”

Deoppositiepartijenkwamenmet
verschillende moties op het gebied
van duurzaamheid, cultuur en derge-
lijke. De coalitie stemde hiertegen,
omdat Provinciale Staten later dit
jaar uitgebreider spreken over deze
onderwerpen,bij debehandelingvan
de verschillende beleidsbrieven..


